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Czy działka 60 ha to za mało by mogły na niej powstać
silosy do skupu zboża i mieszalnia pasz ?

Radni z klubu radnych Nowa Jakość chcą zablokować tę inwestycję choć rolnicy, nie tylko z naszej gminy, czekają na nią.

Pozwoli to im na sprzedaż swej produkcji, otrzymanie godziwej zapłaty w rozsądnym terminie. Nowoczesne polskie rolnictwo nie może istnieć bez
inwestycji, inaczej wszystko będziemy sprowadzać z np. Chin, Niemiec, Holandii czy USA. Poniżej przedstawiamy stanowisko sprzeciwiające się
blokowaniu wszelkich inwestycji w rolnictwie.


